
Proszę o informację czy w 2016 roku burmistrz dokonał wykreślenia z Gminnej Ewidencji Zabytków
willi z 1910 roku mieszczącej się na terenie po byłym FSD, w której mieściło się dawniej kasyno
oficerskie.

Jeśli tak - proszę o informację z kim taka decyzja była konsultowana. Proszę o załączenie opinii
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków.

Proszę również o informację jakie Gmina Nysa ma plany względem tego budynku oraz w jaki sposób
planuje zabezpieczyć budynek przed dalszym niszczeniem.
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